

Announcement of the opening of the nomination for membership of the Board of Directors of Ajman Bank (Public Joint Stock Company)

The Board of Directors of Ajman Bank has the honor to advertise the opening of the candidacy for the Board of Directors of the Bank during the period from Sunday 25/2/2018 to Thursday 8/3/2018. Any qualified person or shareholder has the right to nominate himself for membership of the Board in accordance with a request submitted to the Bank's management at its headquarters in Musheirif, Ajman, opposite Ajman City Center. The application shall be accompanied by an introductory profile of the applicant and the nomination of the membership for which he wishes to nominate himself. (executive/ Non-executive/ independent).

General Terms:

1- Number of members to be elected to the Board of Directors 7 members.

2- Nomination for membership of the Board of Directors shall be open for a period of 10 days from the date of the announcement in accordance with the requirements of Article (40) of SCA Board of Directors Resolution No. (7 / R) for the year 2016 on the Standards of institutional discipline and Corporate Governance.

3- Those who nominate themselves for membership of the Board of Directors shall comply with the conditions stipulated in Federal Law No. (2) for the year 2015 regarding Commercial Companies and SCA Board of Directors Resolution No. (7 / R) for the year 2016 on the Standards of Institutional Discipline, Corporate Governance and the article of association of the company:

a. To have at least five years of experience in the activity of the company nominated for membership of its Board of Directors.
b. Shall not have been sentenced of criminal penalty or an offense against honor and honesty unless he has been rehabilitated.
c. The absence of a judicial ruling to dismiss him or remove him from his position as a member of the board of directors of one of the listed companies listed in the financial market during the year preceding the candidacy.

d. The professional record issued by SCA shall be free from administrative sanctions.

e. The absence of lawsuits, reports or investigations in the prosecution against him relating to honesty and integrity.

f. And. Any other conditions required by the Companies Law or the Articles of Association of the Company.

4- To attach to the candidacy application the documents referred to in Article (41) of SCA Board of Directors Resolution No. (7 / R) for the year 2016:

a. Curriculum vitae, indicating the practical experience, scientific qualification and the position on which he wishes to nominate himself (executive / non-executive / independent)

b. Acknowledgment of its compliance with the provisions of the Companies Law and the implementing decisions and the Articles of Association of the Company, and that it will make the care of the person keen to perform his work.

c. A statement of the names of the companies and institutions in which he works or is a member of the board of directors, as well as any work done directly or indirectly constitutes competition for the company.

d. In the case of representatives of the legal person, an official letter must be attached by the legal person specifying the names of his representatives nominated for membership in the Board of Directors.

5- The candidate may not, after closing the candidate's candidacy, waive his candidacy for another person.

6- The Bank will publish the approved list of candidates' names and nomination data in the bulletin board at the company's headquarters and on the company's website (www.ajmanbank.ae) on 18/3/2018.

7- candidacy application shall be subject to study and shall be approved by the Department of Economic Development in Ajman and the Central Bank. The list of names of the final candidates will be submitted to the Securities and Commodities Authority and the market after all necessary approvals have been completed at least two days prior to the AGM.

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة مصرف عجمان (شركة مساهمة عامة)

يشرف مجلس إدارة مصرف عجمان بالإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة المصرف وذلك خلال الفترة من يوم الأحد الموافق 2018/2/25، إلى يوم الخميس الموافق 2018/3/8، ولكل شخص/ مساهم توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يقدم به إلى إدارة المصرف في مقره الرئيسي الكائن في منطقة مشيرف، إمارة عجمان، مقابل سيتي سنتر عجمان، وعلى أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدمه وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (عضو تنفيذي - عضو غير تنفيذي - عضو مستقل).

شروط عامة:

1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة 7 أعضاء.
2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) أيام من تاريخ الإعلان وذلك وفقاً لمتطلبات المادة (40) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016 بشأن معايير الإنضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة.
3. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تتطابق عليه الشروط الواردة في القانون الاتحادي رقم (2) لسنة 2015 في شأن الشركات التجارية وقرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016 بشأن معايير الإنضباط المؤسسي وحوكمة الشركات المساهمة العامة والنظام الأساسي للشركة وهي:
 - أ. أن تتوفر لديه خبرة لا تقل عن خمس سنوات في النشاط الذي تزاوله الشركة المرشح لعضوية مجلس إدارتها.
 - ب. ألا يكون قد سبق الحكم عليه بعقوبة جنائية أو جريمة مخلة بالشرف والأمانة ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
 - ج. عدم صدور حكم قضائي بعزله أو تجريده من منصبه كعضو مجلس إدارة بإحدى الشركات المساهمة المدرجة بالسوق المالي خلال السنة السابقة على الترشيح.
 - د. خلو السجل المهني الصادر عن الهيئة من الجزاءات الإدارية.
 - هـ. عدم وجود دعاوى قضائية أو بلاغات أو تحقيقات في النيابة ضده تتعلق بالأمانة والنزاهة.
 - و. أية شروط أخرى يتطلبها قانون الشركات أو النظام الأساسي للشركة.
- 4- أن يرفق بطلب الترشيح المستندات المشار إليها في المادة (41) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (7/ر.م) لسنة 2016 وهي:
 - أ. السيرة الذاتية موضعاً بها الخبرات العملية والمؤهلات العلمية والصفة التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (تنفيذي/غير تنفيذي/مستقل)
 - ب. إقرار بالتزامه بأحكام قانون الشركات والقرارات المنفذة له والنظام الأساسي للشركة، وأنه سوف يبذل عناية الشخص الحريص في إداء عمله.
 - ج. بيان بأسماء الشركات والمؤسسات التي يزاول العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس إدارتها وكذلك أي عمل يقوم به بصورة مباشرة أو غير مباشرة يشكل منافسة للشركة.
 - د. في حال ممثلي الشخص الاعتباري يتعين إرفاق كتاب رسمي من الشخص الاعتباري محدد فيه أسماء ممثليه المرشحين لعضوية مجلس الإدارة.
- 5- لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشيح التنازل عن ترشحه لشخص آخر .
- 6- سيقوم المصرف بنشر القائمة المعتمدة لأسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح في لوحة الإعلانات الموجودة بالمقر الرئيسي للشركة وعلى موقع الشركة بشبكة المعلومات الدولية (www.ajmanbank.ae) بتاريخ: 18/3/2018.
- 7- تخضع طلبات الترشيح للدراسة و يشترط الموافقة عليها من قبل دائرة التنمية الاقتصادية بعجمان، والمصرف المركزي، وسيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق و الإعلان عن قائمة أسماء المرشحين النهائية بعد استيفاء كافة الموافقات اللازمة قبل يومين على الأقل من موعد اجتماع الجمعية العمومية.